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Skolebestyrelsen   

  

Skolebestyrelsesmøde torsdag den 29. september 2022 klokken 

17.00 

  

 

Afbud: Nana Sofie Andersen 

 

1. Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har lavet valgkampagne i forhold til valg af Ungeråd. 

Valgresultatet er ikke offentliggjort endnu. 

Ungerådet er et kommunalt udvalg. 

 

Elevrådet hjælper til med at planlægge motionsdag. 

 

 

2.  Skolebestyrelsens endelige sammensætning 

• Status på ekstern repræsentation 

Der er ikke fundet kandidat endnu. 

Anja skriver til Sdr. Omme Posten 

 

• Drøftelse af suppleringsvalg. 

Der søges videre efter kandidater. 

 

3. Drøftelse af skolebestyrelsens virke på baggrund af 

skolebestyrelseskursus. 

Bilag vedlagt fra kursus. 

Oversigt over principper og andre politikker kan findes på skolens 

hjemmeside (det regner jeg med, vi gør på mødet). 

 

Johan og Anja oprettet fælles mappestruktur til de forældrevalgte i 

skolebestyrelsen til udveksling af erfaringer og  bilag. 

 

Vedrørende samarbejde til forældreråd: Det foreslås, at der laves en kobling 

mellem forældrerådenes facebook-grupper og skolens facebookside. 

 

Anja og Johan laver udspil til årshjul. 

 

4. Evaluering af skolerejser i 9. årgang 

 

Dato: 29. september 2022 
 

Forvaltning 

Børn- og Familieafdelingen 

Jorden Rundt 1 

7200 Grindsted  

 

Tlf. 7972 7200 

www.billund.dk 

 

Sagsnr.:  

 

Sagsbehandler: 

Tonny Akselsen 

 

Afdelingens telefon: 

25557736 

Afdelingens mail: 

ta@billund.dk 

 
Har du brug for at sende  

fortrolige eller følsomme  

oplysninger til os, skal du  

gøre det med Digital Post.  

Du kan læse mere om  

Digital Post på: 

billund.dk/borger/digital-post 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

http://www.billund.dk/borger/digital-post
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I januar 2020 besluttede vi, at vi over tre årgange skulle lade 9. årgang 

tag på en skolerejse. Herefter skulle vi evaluere med henblik på at 

vurdere, om ordningen bør fortsætte. 

Bilag vedlagt. 

 

Skolebestyrelsen beslutter, at skolerejsen bliver permanent i 9. årgang. 

Lærere og forældre finder i samarbejde en aftale om prisniveau. 

 

 

5. Indledende drøftelse af, hvorvidt der er mulighed for at udvide 

madordningen – og under hvilken form. 

Bilag vedlagt. 

 

Vi forsøger at lave en aftale med Multicentret i forhold til en ny ordning fra 

januar. Det kan f.eks. enten med 4 dage om ugen eller to faste dage om 

ugen. 

Ordningen er tiltænkt mellemgruppen og overbygningen  - og med 

nuværende ordning for 3. årgang. 

 

Anja kontakter Arla i forhold til eventuelle fondsansøgninger.  

 

Kirsten tager kontakten til Centret. 

 

6. Drøftelser af eventuelle tiltag i forhold til en kommende 

skolestrukturdebat. 

 

Der skal laves aftale med eksternt konsulentbureau, som skal lave 

analyse. 

 

Punktet tages på løbende. 

 

7. Efterretningssager 

Formand 

Intet nyt. 

 

Ledelse 

Bilag vedlagt. 

Budgetter gennemgået. 

Lovændring omkring klassestørrelse i 0. – 2. årgang. 

 

MED-udvalg 

Intet nyt. 
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Undervisermøde 

Vi har kort drøftet meddelelsesbogen. Der kommer måske en løsning i 

Aula. 

 

Andet 

Personalet har haft kursus med fokus på omsorgstræthed. Det følges op 

af andet kursus i november. 

 

Tonny fortæller om kursus omkring børns medieforbrug og hvad det gør 

ved dem. 

 

8. Evt. 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Tonny Akselsen 

Skoleleder 

 


